

# 华文学习资源

CL Learning Resources

## 1) 小学华文教材数码教学资源

Digital Instructional Resources (DIR) for the new CL Curriculum

<https://xuele.moe.edu.sg>

“学乐网”是供家长和学生在家里通过互联网使用的数码教学资源。除了“图片/录像/动画”，与课本对应的其他资源均可让学生使用，以复习学校里的上课内容。

Xuele is a website for parents and students to access the digital instructional resources used in the teaching and learning of CL in school. Except for the section containing pictures, videos and animations, resources corresponding to the various parts of the textbook are available for access

## 2) 乐学善用互动平台

iMTL interaction portal

“iMTL 乐学善用互动平台”为学生提供了协作式学习环境，以此来提高他们运用母语与他人沟通的能力。

iMTL portal provided a cooperative learning platform for students, so as to improve their interaction skills in Mother Tongue.

Website: <https://www.imtl.sg>

Username: OLQP + last 5 figures of BC number

Password: OLQP + last 5 figures of BC number

## 3) 知识网

Ezhishi website

知识网结合最新教材与考试题型，为广大在校师生提供了预习、学习、复习的一站式服务。除此之外，学生们可以在此观看生动的卡通片，阅读广泛的杂志。

Ezhishi website has incorporated the latest syllabus and exam format. It can be used as a portal to help students' pre-studying, study, revision. Students can also watch cartoons and animations, read e-magazines online.

Website: <https://www.ezhishi.net>

Username: OLQP + last 5 figures of BC number.

Password: OLQP + last 5 figures of BC number

## 4) 木偶平台

Moo-O Portal

木偶是一款“嵌入式”数码故事书，它能够让学生的影像嵌入在故事中，成为角色之一。学生可以跟随故事的情节进行表演，同时朗读故事内容。这种方式有利于提高学生的阅读能力和口语表达能力，促进自学和协作学习。

Moo-O is a fun and engaging digital story book that is designed to motivate children to read fluently and expressively. Moo-O immerses the readers in the story that they are reading, transforming them into the story characters via the webcams and microphones.

Website: [www.moo-o.com](http://www.moo-o.com)

Username: OLQP + last 5 figures of BC number (case-sensitive)

Password: chij2017 (case-sensitive)

## 5) 嘟嘟系统

Dudu system

嘟嘟系统通过分级测试来确定读者阅读能力并推荐与其阅读水平相符的电子图书，可以满足不同水平学生的阅读需求，以此激发学生阅读兴趣，提高学生的阅读能力。

Dudu system determines each student's reading proficiency through placement tests and provides different e-books to cater the students with different reading comprehension proficiency level. It helps in motivating students to read Chinese story and develop their reading proficiency.

Website: [go.dudu.town](http://go.dudu.town)

Username: OLQP + last 5 figures of BC number

Password: OLQP + last 5 figures of BC number

## **2017 Approved Dictionaries list**

[2017PSLEDictList.pdf](#)

## **2015 Primary School Chinese Language Curriculum-Parents' Guide**

[欢乐伙伴——家长指南——Parents' Guide\\_2015.pdf](#)

## **小学华文课外读物参考书目**

为了提升学生的阅读能力和推动家庭阅读的风气，我们附上《小学华文课外读物参考书目》，供家长们参考，并鼓励学生们多阅读华文书。

[小学华文课外读物参考书目.pdf](#)